
Θέµα: «∆ιακοπή της διαδικασίας κατασκευής 11
κλειστών γυµναστηρίων και 13 κολυµβητηρίων µε σύ-
µπραξη ∆ηµόσιου και Ιδιωτικού Τοµέα (Σ∆ΙΤ)»

Κύριοι Υπουργοί,
Με έγγραφο της Γενικής Γραµµατείας Αθλητισµού,

που κοινοποιήθηκε σε 24 δήµους της χώρας, γνωστοποι-
ήθηκε η λύση της από 14-9-2009 σύµβασης επιλογής
συµβούλου για την κατασκευή 11 κλειστών γυµναστη-
ρίων και 13 κολυµβητηρίων µέσω Σ.∆.Ι.Τ. µε το αιτιολογι-
κό της επανεξέτασης της οικονοµικής βιωσιµότητας και
της σκοπιµότητας των έργων.

Εάν θεωρείται «ύποπτη» η ηµεροµηνία υπογραφής της
σύµβασης επιλογής συµβούλου (λίγο πριν τις εθνικές ε-
κλογές) θα πρέπει να γνωρίζετε πως η προκήρυξη του
∆ηµόσιου Ανοικτού ∆ιαγωνισµού για την επιλογή Συµ-
βούλου για την κατασκευή των παραπάνω έργων είχε
δηµοσιευθεί στην Εφηµερίδα της Ε.Ε. ήδη από τις 3 Ια-
νουαρίου 2009 και βέβαια, εάν έµπαιναν στον κόπο να
ρωτούσαν οι υπεύθυνοι, τους αρµόδιους υπηρεσιακούς
παράγοντες της Γενικής Γραµµατείας Αθλητισµού θα
γνώριζαν, πως η Σύµβαση θα έπρεπε να έχει υπογραφεί
ήδη από τον Ιούλιο ή τον Αύγουστο του 2009.

Σε ό,τι αφορά δε την επανεξέταση της σκοπιµότητας
των έργων που επικαλείται η εν λόγω απόφαση της Γενι-
κής Γραµµατείας Αθλητισµού αυτή µόνον προσχηµατική
µπορεί να θεωρηθεί καθώς ανάµεσα στα έργα περιλαµ-
βάνονται τα κολυµβητήρια της Ηγουµενίτσας, της Κα-

στοριάς, της ∆ράµας, της Πυλαίας, των Αµπελοκήπων,
της Θέρµης, της Θήβας, του Πολυγύρου και των Ν.Μου-
δανιών Χαλκιδικής, το κλειστό Γυµναστήριο κλειστού
Στίβου του δήµου Πολίχνης Θεσσαλονίκης το οποίο είναι
το δεύτερο κλειστό γυµναστήριο Στίβου σε όλη την Ελ-
λάδα, µετά από αυτό της Παιανίας και το µοναδικό στη
βόρειο Ελλάδα, το κλειστό γυµναστήριο τύπου Τ11 της
Κατερίνης η οποία διαθέτει ένα κλειστό γυµναστήριο
που χρονολογείται από το 1977 µε πληθυσµό τότε
30.000 κατοίκων όταν σήµερα ο πληθυσµός της ξεπερνά
τις 70.000, της Μίκρας, της Ορµυλίας Χαλκιδικής, της
Σαµοθράκης, του Γυθείου Λακωνίας, των Οινοφύτων κ.α.

Κατόπιν αυτών, επερωτώνται οι αρµόδιοι Υπουργοί:
1.Γνωρίζουν ότι µε τη διακοπείσα διαδικασία ο κατα-

σκευαστής εργολάβος θα εγκαθίστατο σε κάθε έργο στα
µέσα του 2011 και θα ολοκλήρωνε τις υποδοµές στο τέ-
λος του 2013;

2.Με δεδοµένη την συρρίκνωση του Προγράµµατος
∆ηµοσίων Επενδύσεων τι προτίθεστε να κάνετε µε τα
συγκεκριµένα έργα, γνωρίζοντας ότι η υλοποίηση έργων
µέσω Σ∆ΙΤ είναι ευέλικτη και συµφέρουσα στην παρού-
σα οικονοµική συγκυρία της χώρας; (πληρωµή πρώτης
δόσης µετά την ολοκλήρωση του έργου 2013 και µετά
και επιβάρυνση του αναδόχου µε τη βαριά συντήρηση
του έργου που υπολογίζεται στο 25% του προϋπολογι-
σµού).
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ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟ

Παρασκευή 23-4-2010

ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ

Προς τους Υπουργούς Οικονοµικών, Πολιτισµού και Τουρισµού

ΕΠΕΡΩΤΩΝΤΕΣ

1. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΚΟ∆ΗΜΟΣ

2. ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΟΣ

3. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΠΟΥΛΟΣ

4. ΕΛΙΖΑ ΒΟΖΕΜΠΕΡΓΚ

5. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΠΑΠΑΣΙΩΖΟΣ

6. ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤΑΜΑΤΗΣ

7. ΖΗΣΗΣ ΤΖΗΚΑΛΑΓΙΑΣ

8. ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΣΟΥΜΑΝΗΣ

9. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΤΖΙΜΑΣ

10. ΣΑΒΒΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ∆ΗΣ

11. ΙΩΑΝΝΗΣ ΙΩΑΝΝΙ∆ΗΣ

12. ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΑΦΑΤΗΣ

13. ΕΥΣΤΑΘΙΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΙ∆ΗΣ

14. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΛΕΓΚΑΣ

15. ΧΡΗΣΤΟΣ ΣΤΑΪΚΟΥΡΑΣ

16. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΒΑΓΙΩΝΑΣ

17. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΓΚΙΟΥΛΕΚΑΣ

18. ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ ΚΑΡΑΟΓΛΟΥ

(Αριθµ. Βιβλ.Επερ 28, ηµερ.καταθ.17.3.2010)

Αθήνα, 16 Απριλίου 2010

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΗΣ ΒΟΥΛΗΣ

ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΠΕΤΣΑΛΝΙΚΟΣ


